
سپاه حضرت  و  اتومبیلرانی  و  موتورسواری  فدراسیون  مسئولان 
ولی عصر )عج( خوزستان از پروژه پیست موتورسواری در اهواز 

بازدید کردند.
موتورسواری  و  اتومبیلرانی  هیات  رییس  جوانمردی،  ابراهیم 
تیرماه  دوم  امروز،  کرد:  اظهار  ایسنا  با  گفت وگو  در  خوزستان 
اتومبیلرانی  فدراسیون  موتورسواری  مدیر بخش  مهران همتیان، 
و موتورسواری به همراه جانشین سپاه حضرت ولی عصر )عج( 
از محل ساخت و  خوزستان و مدیرکل ورزش و جوانان استان، 
طراحی پیست آموزشی موتورکراس و موتورتریل در اهواز بازدید 
)عج(  ولی عصر  سپاه حضرت  همکاری  با  داد:  ادامه  وی  کردند. 
جوانان  و  ورزش  اداره کل  موتورسواری،  فدراسیون  خوزستان، 
پیست  این  است  قرار  استان،  موتورسواری  هیات  و  خوزستان 
در اقدامی جهادی به مدت یک هفته در اهواز آماده بهره برداری 
کامل  رعایت  با  پیست  این  است  قرار  گفت:  جوانمردی  شود. 

ارتقای  و  آموزش  جهت  در  لازم  استانداردهای  و  فنی  اصول 
مهارت موتورسواری در حوزه همگانی و قهرمانی و استعدادیابی 
این پیست به صورتی طراحی شده است  احداث شود. همچنین 
و  موتورکراس  مسابقات  برگزاری  امکان  و  بوده  ارتقا  قابل  که 

تریل کشوری و استانی را داشته باشد.
همچنین  فدراسیون  موتورسواری  بخش  مسئول  کرد:  بیان  وی 
بسیار  زمین های  دارای  و  ۴۴ هکتار  اهواز که  ورزشگاه غدیر  از 

است، جهت احداث پیست موتورکراس بازدید داشت.
موتورسواری  بخش  مسئول  از  قدردانی  با  همچنین  جوانمردی 
فدراسیون، گفت: آقای همتیان توجه و نگاه ویژه ای به خوزستان 
دارد و در تلاش است که موتورسواری استان در وضعیت بهتری 

قرار بگیرد.
گفت:  خوزستان  موتورسواری  و  اتومبیلرانی  هیات  رییس 
اهواز  یک  منطقه  شهرداری  در  جلسه ای  است،  قرار  همچنین 

جهت احداث یک پیست موتورسواری در کنار پارک ربیع گرفته 
شود. هیات موتورسواری و اتومبیلرانی خوزستان در تلاش است 
تا  بیافزاید  امکانات سخت افزاری رشته های تحت پوشش  بر  که 
کمتری  دغدغه  با  استان  ورزشکاران  علاقه مندان،  جذب  ضمن 

به فعالیت بپردازند.

برابر  اهواز  در  پیروزی  استقلال گفت:  فوتبال  تیم  پیشین  کاپیتان 
فولاد اتفاق ساده ای برای استقلال نیست و در عین حال آبی پوشان 

محکوم به بردن هستند.
در اولین بازی بعد از شروع مجدد فصل نوزدهم لیگ برتر دو تیم 
هفته  از  معوقه  دیداری  چارچوب  در  خوزستان  فولاد  و  استقلال 
هفدهم از ساعت ۲۱ روز چهارشنبه ۴ تیر در اهواز به مصاف هم 
می روند که این دیدار سهم زیادی در معادلات بالای جدول خواهد 

داشت و امتیازات آن برای هر دو تیم حائز اهمیت است.
مهدی پاشازاده پیشکسوت تیم فوتبال استقلال در گفتگو با خبرنگار 
مهر در خصوص این بازی اظهار داشت: گرچه شرایط تیم ها نسبت 
به قبل از تعطیلات متفاوت است، اما با این وجود می گویم فولاد 
تیمی نیست که به راحتی دستهایش را مقابل هر حریفی بالا ببرد. به 

خصوص در دیدارهای خانگی آنها بسیار خطرناک هستند.
تسلیم  راحتی  به  فولاد  کرد:  تصریح  پوشان  آبی  پیشین  کاپیتان 

استقلال نمی شود چون گذشته از آن که خودشان هم برای کسب 
سهمیه آسیا به امتیازات این بازی نیاز مبرم دارند، توان ایستادگی 
برابر آبی پوشان را هم دارند. اما از آن طرف هم باید بگویم استقلال 
هم اگر خواهان حفظ شانس خود برای قهرمانی است محکوم به 
پیروزی در این بازی است و باید کارش را در شروع مجدد لیگ با 

شکست دادن این حریف قدرتمند آغاز کند.
دلیل  به  استقلال  مهره های  از  برخی  شنیدم  کرد:  اضافه  وی 
آنها  برای  می تواند  این  و  ندارند  حضور  دیدار  این  در  مصدومیت 
مشکلاتی ایجاد کند. جدا از آنهایی که درگیر پارگی رباط صلیبی 
هستند، گویا یکی دو بازیکن دیگر هم به دلیل مصدومیت های جزیی 

که دارند این بازی را از دست می دهند. 
استقلال فصل خوبی  نظر مصدومیت  از  گفت:  آبی ها  پیشکسوت 
را سپری نکرد و گویا این پدیده نامبارک هنوز با این تیم هست. 
نمی دانم مشکل از کجا بود که تعداد مصدومان این تیم زیاد شد، 

اتفاق می تواند دلایل متعددی داشته باشد. در حال حاضر  اما این 
ها  مصدومیت  این  میزان  از  که  کرد  امیدواری  ابراز  می توان  تنها 

کاسته شود.
پاشازاده خاطر نشان ساخت: هرچند در حال حاضر با صدر جدول 
فاصله گرفته ایم، اما این فاصله نباید منجر به دست کشیدن از تلاش 
برای قهرمانی شود. یادمان نرفته که سالهای نسبتا زیادی از آخرین 
قهرمانی استقلال در لیگ برتر می گذرد و این هوادار عاشقی که در 
سرما و گرما هرگونه هزینه را تحمل میکند تا از تیمش حمایت کند 
حق دارد خواهان قهرمانی و گرفتن جام باشد. نباید هر سال به یک 

بهانه جام را از دست داد. 
مدافع پیشین استقلال تاکید کرد: این تیم ابزار قهرمانی را در اختیار 
دارد. از بازیکنان خوب و باتجربه گرفته تا کادر فنی، زمین تمرین 
خوب و امکانات مناسب و از همه مهمتر این که مدیریت هم حمایت 
تمام قدی از کادر فنی دارد و همه نیازهای تیم را برطرف کرده است.

زنوزی  از محمدرضا  انشای شکایت  در  پرسپولیس  باشگاه  ظاهرا 
مالک تراکتور به نتیجه رسیده است.

در روزهای اخیر جنگ رسانه ای موافقان و مخالفان لیگ با شدت 
با  زنوزی  محمدرضا  مخالفان،  صدر  در  و  بود  انجام  درحال  زیاد 
بردن  زیرسئوال  برای  را  خود  تلاش  تمام  پیاپی  های  مصاحبه 

سیستم اجرایی فوتبال ایران کرد.
 او همیشه اعتقاد داشته که وزارت ورزش و سازمان لیگ به سمت 
یک تیم خاص مورد علاقه غش می کنند و در نهایت اشاره او  به 

رنگ لباس سرخ آن تیم واکنش پرسپولیسی ها را برانگیخت.
گفت:  باره  این  در  پرسپولیس  حقوقی  مدیر  وند  خواجه  امروز 
مصاحبه ای از طرف مالک یک باشگاه انجام شده و مسائلی مطرح 
شده که بخشی از آن اتهام زنی به ارکان فدراسیون فوتبال از جمله 
مصادیق  از  حتما  و  بوده  کشور  فوتبال  مجریان  و  لیگ  سازمان 
نشر اکاذیب است. قسمتی از این توهین و افتراها هم به باشگاه 

پرسپولیس برمی گشت که باشگاه حق و تکلیف قانونی خود می داند 
که به این موضوع ورود کرده و حقوق خود را پیگیری کند.

به گفته او  شکایتی از آن شخص تنظیم و ثبت شده که انتظار 
داریم به بهترین شکل ممکن به آن رسیدگی شود تا حداقل دوباره 

شاهد تکرار این موارد نباشیم. 
که  می کند  مشخص  ها  نشانه  اما  نبرده  زنوزی  از  نامی  او  البته 
در  این  است.  سازی  ماشین  و  تراکتور  باشگاه  دو  مالک  منظور 
در  پرسپولیس  مدیره  اعضای هیئت  و  مدیرعامل  که  است  حالی 
هفته های اخیر مصاحبه ای درباره زنوزی انجام نداده بودند و تنها 
رسول پناه سرپرست باشگاه در واکنش به این صحبتها کوتاه جواب 

داد:آقای زنوزی است دیگر! 
تیم  و شاید سخنگوی  به عنوان سرپرست  پیروانی  افشین  البته  
این  می گوید:  وند  خواجه  بود.  کرده  مطرح  را  هایی  هم صحبت 
تهمت ها مصداق تشویش اذهان عمومی بوده و انتظار ما این است 

که برخورد محکمی شود.
آنچه مدنظر اوست این جمله زنوزی است:  پیشنهاد می کنم نام ۱۵ 
تیم را به تیم قرمز رنگ تغییر داده و بین استان ها تقسیم کرده و 
لیگ برتر برای آنان برگزار کنند و برای ما نیز لیگ جداگانه تدارک 
ببینند و یا اینکه اسم ۱۵ تیم را به تیم قرمز پوش فلان تغییر داده 

و لیگ را شروع کنند.
البته زنوزی در کل دل خوشی از پرسپولیس ندارد.او پس از بازی 
جنجالی دو تیم در ورزشگاه آزادی و در دور برگشت لیگ گفته 
بود: سه قهرمانی پرسپولیس برای شما کافی نبود؟ چقدر باید بازی 
ها را برای پرسپولیس در بیاورند؟ بروند مرا محروم کنند ولی تا 
کی؟  بازی این تیم مقابل نساجی را ببینید که در چه زمانی به گل 
رسیده اند؟ بروید ببینید کدام داورهای خاص را برای بازی های 
این تیم انتخاب می کنند. چرا باید اینها کاری کنند تا داورهای ما 

از این تیم ها و هواداران این تیم ها بترسند.

مهاجم ایرلندی پرحاشیه پرسپولیس با وجود غیبت طولانی مدت 
خود و عدم بازگشت به ایران خواهان دریافت باقیمانده قراردادش 
شد. باشگاه پرسپولیس در نقل و انتقالات زمستانی اقدام به جذب 
کرد.  دلار  هزار   ۲۵۰ مبلغ  با  فصل  نیم  برای  استوکس  آنتونی 
قراردادی گرانقیمت که سرخپوشان را موظف کرد مبلغ ۱۵۰ هزار 
دلار در همان زمان امضای قرارداد به مهاجم ایرلندی خود بدهد.

پیراهن  با  کردن  بازی  دقیقه   ۶۵ تنها  از  پس  نیز  استوکس 
او  پرداخت.  خود  همیشگی  های  انضباطی  بی  به  پرسپولیس، 

پس از بازی پرسپولیس مقابل الشارجه امارات در هفته دوم لیگ 
قهرمانان آسیا مرخصی دو روزه ای از یحیی گل محمدی گرفت تا 
در دبی امارات مانده و استراحت کند. با این حال استوکس حاضر 
در  از حضور  همچنان  ماه   ۵ گذشت  از  پس  تا  نشد  بازگشت  به 

تمرینات پرسپولیس سر باز بزند.
یحیی گل محمدی سرمربی پرسپولیس نیز قید این بازیکن را زد و 
او را از لیست بازیکنان خود در ادامه رقابت های فصل جاری کنار 
گذاشت. باشگاه پرسپولیس نیز قرارداد با استوکس را فسخ کرد و 

در نامه ای به او این موضوع را اعلام کرد.
آنتونی استوکس نیز دو بار پاسخ نامه های پرسپولیس را داده که در 
نوع خود جالب توجه است. وکیل مهاجم ایرلندی سابق پرسپولیس 
از  باقیمانده استوکس  نامه اول خود خواهان دریافت مطالبات  در 
باشگاه شده است. او در نامه ای دیگر نیز غیبت استوکس را به 
دلیل نبود پرواز از اروپا به ایران بخاطر بیماری کرونا عنوان کرده 
است. این در حالی است که باشگاه حاضر به تهیه بلیت این مهاجم 
از طریق کشور قطر نیز بوده است اما استوکس آن را قبول نکرد.
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امام باقر )ع( :
دانشمندی که از علمش

 سود برند، از هفتاد هزار 
عابد بهتر است.

خبر خبر ورزشي
دروازه بان تيم ملی فوتبال ایران ؛

ويزای کار باز هم سفر بيرانوند 
را به تعويق انداخت

در  تعویق  با  دیگر  بار  ایران  فوتبال  ملی  تیم  دروازه بان 
این باشگاه  انجام تست های پزشکی  سفر به بلژیک برای 
فوتبال  تیم  ملی پوش  دروازه بان  بیرانوند  روبرو شد.علیرضا 
پرسپولیس برای انجام تست های پزشکی باید راهی بلژیک 

شود تا کارهای حضورش در تیم آنتورپ را انجام دهد.
باعث  اروپا  به  شیوع ویروس کرونا و محدودیت های سفر 

شده تا بیرانوند هنوز نتواند به بلژیک برود.
دروازه بان پرسپولیس تا ۱۱ تیرماه هم قادر به انجام این 
این  از  تهران  در  بلژیک  سفارت خانه  که  چرا  نیست  سفر 

تاریخ به بعد کارش را از سر می گیرد.

پرونده  سنگين همچنان بدون توافق ؛
پرسپوليس برای گرفتن 

تخفيف از برانکو اصرار دارد
دادن  به  حاضر  پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  سرمربی 

تخفیف به پرسپولیس و گرفتن اقساطی پول خود نیست.
یک  محکومیت  با  فیفا  سوی  از  که  پرسپولیس  باشگاه 
میلیون و پنجاه هزار یورویی خود در پرونده شکایت برانکو 
ایوانکوویچ بابت عدم دریافت مطالباتش روبرو شد به این 
المللی ورزش درباره آن  بین  تا دادگاه  اعتراض کرد  حکم 

تصمیم نهایی را بگیرد.
مهدی رسول پناه سرپرست باشگاه پرسپولیس که احتمال 
سود  به  برانکو  شکایت  پرونده  در  رای  تغییر  برای  اندکی 
سرخپوشان می دهد از بخش حقوقی باشگاه خواسته تا قبل 

از صدور حکم نهایی با برانکو به توافق برسند.
برانکو ایوانکوویچ پس از دریافت پیشنهاد باشگاه پرسپولیس 
از سوی وکیل خود حاضر به پذیرش دریافت مطالبات خود 

بصورت اقساطی و ارائه تخفیف نشد.
سرمربی پیشین کروات سرخپوشان حاضر به دادن تخفیف 
از  یکی  در  پول  دریافت  بر  مبنی  خود  موضع  از  و  نیست 
بانک های اروپایی کوتاه نمی آید. او از وکیل خود خواسته 
تا پرونده را در دادگاه CAS نیز پیگیری کند و تخفیفی به 
پرسپولیس ندهد.این در حالی است که باشگاه پرسپولیس 
قصد داشت ضمن گرفتن تخفیف از برانکو، طللب او را در 
چند قسط پرداخت کند که با مخالفت این مربی روبرو شد.

گواردیولا : 
جانشين سانه برای سيتی اولويت نيست

او  برای  سانه  لروی  جانشین  می گوید جذب  گواردیولا  پپ 
اولویت نیست. گواردیولا همچنین از کاهش توان خرید سیتی 

به دلیل بحران نشانی از اپیدمی کرونا ابراز نگرانی کرد.
پپ گواردیولا می گوید از این نگران است که بحران مالی 
ناشی از اپیدمی کرونا روی توان خرید باشگاه منچسترسیتی 
حال  عین  در  او  بگذارد.  منفی  تاثیر  جاری  تابستان  در 
حاضر  حال  در  سانه  لروی  برای  جانشین  جذب  می گوید 

برای او اولویت نیست. 
گواردیولا خیلی خوب می داند که با توجه به بحران مالی ای 
که این روزها دنیا و از جمله صنعت فوتبال با آن روبرو شده، 
شیخ منصور، مالک میلیاردر سیتی دیگر نمی تواند مثل قبل 
و  کشیده  او چک  نظر  مد  بازیکنان  خرید  برای  راحتی  به 

رقم های هنگفت پرداخت کند.
رسمی  وبسایت  با  خود  صحبتهای  در   سیتی  سرمربی 
لروی سانه  باید بگویم که  از هر چیز  باشگاه گفت:" قبل 
بازیکن ما است. من نمی دانم او تابستان امسال یا در پایان 
مدت قراردادش ما را ترک خواهد کرد یا نه. ما در خطوط 
گابریل  داریم.  کافی  اندازه  به  خوب  بازیکنان  تهاجمی 
بازی کند. فیل فودن  ژسوس می تواند در سمت چپ هم 

هم همینطور. ما رحیم استرلینگ را هم داریم". 
گواردیولا در ادامه گفت:" اکثر بازیکنان تهاجمی ما شرایط 
به نظرم  دارند، مثل  فیل، ریاض، گابریل و رحیم.  خوبی 
اولویتهای ما در حال حاضر چیز دیگر ی است. نمی دانم بعد 
از بحران کرونا وضعیت اقتصادی باشگاه تغییر می کند یا نه 
ولی باید تا پایان این فصل منتظر بمانیم و ببینیم جریان 

از چه قرار است".

کارشناس مارکا :
همه تصميم های 

داوری بازی رئال درست بود
بازی  جنجالی  صحنه های  درباره  مارکا  داوری  کارشناس 
سوسیداد  مهاجم  یانوزای  گل  می گوید  مادرید  رئال  دیروز 
کاملا  بنزما  گل  ولی  رسیده  نظر  به  آفساید  موقعیت  در 
درست بوده. درحالیکه صحنه های بحث برانگیز داوری دیدار 
پیروزی  با  نهایت  در  که  سوسیداد  و  مادرید  رئال  دیشب 
پا  به  زیادی  جنجال  رسید  پایان  به  بلانکوس  لوس   ۱-۲
کرده و بسیاری از هواداران دیگر تیمهای اسپانیایی معتقدند 
تیم هدیه  این  به  امتیاز  رئال سود زده و سه  به سود  داور 
داده، کارشناس داوری مارکا در بررسی مهمترین دو صحنه 

جنجالی این بازی می گوید تصمیم داور درست بوده است.
 ۰-۱ رئال  درحالیکه  بازی،  بحث برانگیز  صحنه  اولین  در 
از حریف پیش افتاده بود، عدنان یانوزای مهاجم سوسیداد 
روی یک ارسال کرنر، از گوشه محوطه جریمه دروازه رئال 
را باز کرد ولی داور این گل را پذیرفت و حکم داد که میکل 
مرینو بازیکن سوسیداد که در آفساید قرار داشته روی این 
و  سابق  داور  اولیور،  آندوخار  خوان  کرده.  تاثیرگذاری  گل 
بازیکن  گفت:"  این صحنه  درباره  مارکا  داوری  کارشناس 
سوسیداد در مسیر شوت قرار داشت و به همین علت است 
که این گل باید مردود شود".اما درست لحظاتی بعد از این 
صحنه، کریم بنزما در آنسوی زمین دروازه سوسیداد را باز 
کرد تا رئال ۲-۰ از حریفش پیش بیفتد. کارشناس داوری 
مارکا درباره این گل گفت:" این گل صحیح است چرا که در 

زمان کنترل توپ تماسی با دست اتفاق نمی افتد".

در دومين دیدار تدارکاتی ؛
 نفت آبادان استقلال خوزستان

را گلباران کرد
تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در دومین دیدار تدارکاتی خود 

برابر استقلال خوزستان به پیروزی رسید.
ادامه  در  حضور  برای  را  خود  که  آبادان  نفت  صنعت  تیم 
کند، شب گذشته،  آماده می  برتر کشور  لیگ  رقابت های 
استقلال  اولی  دسته  تیم  پذیرای  آبادان  در  تیرماه  یکم 

خوزستان بود.
به گزارش ایسنا، این دیدار پرگل با نتیجه ۳ بر ۲ به سود 

شاگردان سراج به پایان رسید.
ریکانی، مومنی و جبیره برای نفت و کیانی و معاوی برای 

استقلال خوزستان در این بازی گلزنی کردند.
نفتی ها در اولین دیدار تدارکاتی خود در تاریخ ۲۷ خردادماه 

در اهواز، رو در روی فولاد قرار گرفته بودند.
همچنین نفت مسجدسلیمان که در اردوی تهران به سر می 
برد، در یک بازی تدارکاتی با یک گل ملوان را شکست داد.

هافبک اهل آفریقای جنوبی فولاد ؛
پاتوسی مقابل استقلال غايب است

هافبک اهل آفریقای جنوبی فولاد همچنان برای بازگشت 
به ایران با مشکل مواجه است.

پس از تصمیم به انجام ادامه رقابت های لیگ برتر فوتبال 
کشور، از همان روزهای ابتدایی خردادماه نیز باشگاه فولاد 
آفریقای  اهل  هافبک  پاتوسی،  آیاندا  برگرداندن  دنبال  به 
جنوبی خود بود اما باتوجه به این که هیچ پروازی به دلیل 
شیوع کرونا از آفریقای جنوبی انجام نمی شد، این بازیکن 
نیز نتوانست خود را برای همراهی با فولاد به ایران برساند.

این روزها تلاش های  باشگاه فولاد در  ایسنا،  به گزارش 
تا  ولی  داشته  ایران  به  پاتوسی  برگرداندن  برای  بسیاری 

کنون شرایط برای بازگشت این بازیکن مهیا نشده است.
روز گذشته، یکم تیرماه نیز فولادی ها امیدوار به بازگشت 
پاتوسی به ایران بودند که پرواز او لغو شد تا همچنان نکونام 
ادامه رقابت های  پاتوسی تیمش را برای حضور در  بدون 

لیگ برتر آماده کند.
پاتوسی از جمله بازیکنان تاثیرگذار فولاد در نیم فصل دوم 
لیگ برتر بوده است و باتوجه به سابقه حضور در استقلال 
تهران، برای همراهی فولاد در دیدار مقابل استقلال انگیزه 
مدیرعامل  های  صحبت  به  باتوجه  ولی  داشت  بسیاری 
مقابل  فولاد  هفته  این  بازی  به  دیگر  او  فولاد،  باشگاه 
تا پاتوسی، غایب بزرگ فولاد در آغاز  استقلال نمی رسد 

رقابت این تیم در ادامه لیگ برتر باشد.

از هيات کشتی خوزستان ؛
مرعشيان استعفا داد

استان  کشتی  هیأت  ریاست  از  مرعشیان  حسین  سید 
خوزستان استعفاء داد.

سید حسین مرعشیان رئیس هیأت کشتی استان خوزستان 
با ارسال نامه ای به فدراسیون کشتی از سمت خود در این 

هیأت استعفاء داد.
و  کاری  فراوان  مشغله  خود  استعفای  نامه  در  مرعشیان 
حضور در دانشگاه چمران اهواز را علت استعفای خود عنوان 

کرده است.
اخلاق  خوش  قهرمان  این  زحمات  از  کشتی  فدراسیون 
هیأت  رئیس  بعنوان  فعالیت  زمان  مدت  در  کشتی  ورزش 

کشتی استان خوزستان قدردانی می کند.

در سپاهان ؛
مربی سابق اسپورتينگ پرتغال
 دستيار جديد قلعه نويی  شد

وارد  امشب  اصفهان  سپاهان  دروازه بان های  جدید  مـربی 
به  باشگاه  این  با  قرارداد  از عقد  تا پس  اصفهان می شود 

جمع دستیاران امیر قلعه نویی اضافه شود.
»واسکو اوورا« مربی جدید گلرهای سپاهان به جای »روی 
آغاز  سپاهان  فوتبال  تیم  در  را  کارش  زودی  به  تاوارس« 

خواهد کرد.
پس از مذاکرات متعدد و طولانی با برخی مربیان تراز اول 
برای جانشینی تاوارس که به دلیل بیماری کرونا به اصفهان 
بازنگشت، واسکو اوورا از کشور پرتغال جانشین وی خواهد 

شد و امشب وارد اصفهان می شود.
واسکو اوورا پس از عقد قرارداد رسمی کار خود را با کادر 

فنی و امیر قلعه نویی آغاز می کند.
قرارداد مربی جدید گلرهای سپاهان تا پایان فصل جاری و 

دستمزد او به صورت ماهیانه پرداخت می شود.
طبق اعلام سایت باشگاه سپاهان، این مربی ۴۱ ساله، اهل 
کشور پرتغال و مربی دروازه بانه ای تیم ملی بورکینافاسو و 
باشگاه های اسپورتینگ، آروکا، بلننرس و لیریا از لیگ برتر 

پرتغال بوده است.
 البته اوورا سابقه کار در تیم اسپورتینگ B را در کارنامه 

دارد نه تیم اصلی اسپورتینگ.

پس از برزیل ؛
ژاپن هم از ميزبانی 

جام جهانی زنان انصراف داد
فدراسیون فوتبال ژاپن هم بعد از برزیل از میزبانی مسابقات 

جام جهانی زنان انصراف داد.
فوتبال  فدراسیون   »japantimes« روزنامه  از  نقل  به 
در سال ۲۰۲۳  زنان  میزبانی جام جهانی  پیشنهاد  از  ژاپن 

منصرف شد.
قرار است فیفا روز پنجشنبه میزبان جام جهانی را معرفی 
کند. پیش از این نیز برزیل انصراف خود را از میزبانی این 

مسابقات اعلام کرده بود.
نیوزیلند و استرالیا به طور مشترک و کلمبیا دیگر نامزدهای 

میزبانی جام جهانی هستند.

یک پيشكسوت :

حواشی باعث ضعیف شدن کاراته خوزستان شد
یک پیشکسوت کاراته خوزستان با بیان این که 
قهرمان  استان،  در  که  این  از  بیشتر  متاسفانه 
و  رنشی  هانشی،  "شیهان،  القاب  باشیم،  داشته 
در  القاب  این  از  استفاده  گفت:  داریم،  کانچو" 
حدی است که در خود ژاپن هم به اندازه استان 
خوزستان از القاب عالی کاراته استفاده نمی شود.

کاراته  وضعیت  خصوص  در  زیتون،  علیرضا 
کاراته  اساسی  مشکل  کرد:  اظهار  خوزستان، 
کاراته،  جامعه  انسجام  نبود  دیرباز،  از  خوزستان 
بزرگ  یک  نداشتن  و  صحیح  برنامه ریزی  نبود 
است.  باشد،  کاراته  جامعه  همه  وثوق  مورد  که 
متاسفانه در گذشته افرادی در راس کار بودند که 
دچار ضعف های اقتصادی و مالی بودند که پس از 
کمی رسیدگی از سوی برخی مسئولان به صورت 
مقطعی، سر و صدایشان کم و از مطالبات شان نیز 
کاسته می شد اما مطالبه جامعه کاراته خوزستان، 
قهرمانی بود و در این رشته مانند سایر رشته های 
ورزشی استان، هیچ وقت نتوانسته جایگاهی که 
را  است  خوزستان  مردم  منزلت  و  شان  خور  در 

کسب کند.
عالی  القاب  از  خوزستان  اندازه  به  هم  ژاپن  در 

کاراته استفاده نمی شود
وی افزود: علت اصلی نرسیدن به چنین جایگاهی 
در  لیدر  عنوان  به  دلسوز  فرد  یک  نداشتن  نیز، 

و  ذهنیت  توان  که  فردی  است.  بوده  کار  رأس 
کاراته  تخصصی  و  فردی  ارتقاء  آن،  همیت 
خوزستان باشد و به دلیل نداشتن چنین لیدری، 
مشکلات  دچار  سال ها  این  در  خوزستان  کاراته 
شد. در بیست و چند سالی هم که ریاست کاراته 
اندازه  به دست رئیس قبلی هیات بود، او نیز به 
از  بیشتر  متاسفانه  اما  کرد،  تلاش  خود  بضاعت 
"شیهان، هانشی،  باشیم،  این که قهرمان داشته 
رنشی و کانچو" داریم، در حدی که در خود ژاپن 
هم به اندازه استان خوزستان از القاب عالی کاراته 

استفاده نمی شود.

این پیشکسوت کاراته گفت: در ژاپن، بزرگترین 
استاد کاراته اش، تقریبا سه ماه پیش فوت کرد. 
او حدود ۹۰ سال سن داشت و ۷۰ تا ۸۰ سال از 
عمر خود را کاراته کار کرده بود و در این مدت نیز 
چندین بار قهرمان جهان شده بود ولی هنوز به او 
"سن سی" می گفتند، در صورتی که در خوزستان 
لباس کاراته  افراد هنوز چیز خاصی در  از برخی 
که  استادی  یعنی  "کانچو"  او  به  ولی  ندیده ایم 

کاراته را بنیانگذاری کرده است، گفته می شود.
به  خوزستان  کاراته  حال  هر  به  کرد:  تاکید  وی 
درگیر  بپردازد،  اساسی  مسائل  به  که  این  جای 

القاب شده است و به جای این که بیشتر به فکر 
فن، تخصص و ارتقاء کیفیت در این رشته باشیم، 

درگیر القاب دهن پُرکن شده ایم.
خوزستان  کاراته  مطلب  اصل  کرد:  بیان  زیتون 
خروج قهرمان و داشتن بازیکن در تیم ملی و یک 
تیم منتخب قوی است که این ها جزو حاشیه های 
کاراته خوزستان قرار گرفته اند و کاراته خوزستان 
بیشتر دچار حواشی شده که نه تنها منفعتی برای 
شدن  ضعیف  به  منجر  بلکه  نداشته،  خوزستان 
کاراته استان در بین استان های دیگر شد. حتی 
و  شیهان  کانچو،  القاب  که  می گویند  نیز  آن ها 
نه  این  و  است  ژاپن  از  بیشتر  خوزستان  هانشی 
برای  عاملی  بلکه  نیست،  مزیت  ما  برای  تنها 

تمسخر است.
انتخاب رییس جدید  با اشاره به  این پیشکسوت 
کاراته خوزستان، عنوان کرد: آقای میناب پور از 
دل قهرمانان کاراته خوزستان رشد کرده است و 
خانواده ای از جامعه کاراته دارد و من به موفقیت 
کاراته خوزستان با ریاست او امیدوارم. او در بخش 
قهرمانی نیز حضور داشته و کسی است که درد 
قهرمانی را می داند و متوجه است که یک قهرمان 
چه نیازهایی دارد. او در تلاش است که در ابتدا 
زیرساخت های لازم برای کاراته شناسایی شود و 

با استفاده از خرد جمعی کار را پیش ببرد.

 با همكاری سپاه ؛

پیست موتورسواری اهواز احداث شد

پاشازاده :

فولاد حریف راحتی برای استقلال نیست

 مدیر حقوقی پرسپوليس :

پرسپولیس از یک مالک، شکایت كرد

مهاجم پرحاشيه پرسپوليس :   

نمی آیم اما باید پولم را بدهید


